



HKUST Staff Association - Staff Chinese New Party 2020

(Chinese version follows the English one) (中文版在英文版本之後)



Join us for a FUN- and PRIZE-FILLED HKUST Chinese New Year Party on
6 February 2020 (Thu) from 12:30-2:00pm, at G/F Chinese Restaurant!



You will enjoy a stand-up festive buffet lunch without seating restrictions, as you will grab your favorite food and drink, walk around and mingle with faculty and colleagues of your own as well as those you seldom meet. There will be staff performance too!

Lucky draw prizes include **GRAND Prizes of iPhone 11 and Cash HK\$5,000**. The best is – you have 60% chance of winning a prize!

* All prizes should be collected by 2:15 from the prize table.

Fee: SA Member HK\$100, Non-SA Member \$140

Online registration and ticketing details:

<https://forms.gle/JdNp2f9Ubn1oxVhM7>

Deadline: 17 Jan. 2020 (Fri)

HKUST Staff Association members can order the party tickets online NOW. Not a member? Join us for this great get-together and many more activities and benefits!

Ticket collection:

Jan. 29 to 31 (Wed. to Fri.) 9:30 am to 12:30 pm; 2 :30 pm to 5:30 pm

Student Service Counter, G/F, S.H. Sports Hall

Please show your staff card or take a photo of your online registration form.



科大教職員協會 - 新春團拜 2020



超值 fun 享，科大教職員協會約定你 **2020 年 2 月 6 日 下午 12:30 至 2 時** 在南北小廚一起歡渡新春團拜。



同事們輕鬆享用自助午餐，新知舊雨聚首一堂，無拘無束，邊吃喝邊聯誼，更可欣賞同表的精彩表演。

抽獎獎品數目繁多，大獎是 **iPhone 11 和現金\$5,000**。重點是：您有超過 60% 的中獎機會！

* 請在即日下午 2:15 之前領取所有獎品。

收費：科大教職員會會員 HK\$100; 非會員 HK\$140

售票詳情請瀏覽：<https://forms.gle/JdNp2f9Ubn1oxVhM7>

截止日期：1 月 17 日 2020 (星期五)

科大教職員協會成員可立即購票，未加入的同事請馬上入會，參加新春團拜，並享受更多其他活動和會員優惠

領取門票：

1 月 29 日至 31 日 (週三至週五)

上午 9:30 至下午 12:30; 下午 2:30 至 5:30

學生服務台，地下室內運動場

請出示您的職員證，或用你的手機拍攝您的網上登記表。